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Verwachte herrie
Wilderszijde baart
ook politici zorgen
De fracties van D66 en Groen-
Links in Lansingerland trekken
het college van B en W aan het
jasje over nieuwbouwwijk Wil-
derszijde in Bergschenhoek. De
oppositiepartijen willen onder
meer weten of het college, na
een publicatie in AD Rotter-
dams Dagblad, heroverweegt
om de verkeersherrie met ge-
luidswallen of geluidsschermen
te bestrijden. Eerder werd dit te
duur bevonden. 

Angelique Mulders
Lansingerland

Zaterdag spraken critici en de di-
recteur van de Nederlandse Stich-
ting Geluidshinder (NSG) in deze
krant hun bezorgdheid uit. Zij vre-
zen dat het lawaai afkomstig van
het hogesnelheidsspoor, provinci-
ale wegen, het vliegverkeer van en
naar Rotterdam The Hague Air-
port (RTHA) en vanaf 2025 ook
nog een snelweg ten koste zal gaan
van de gezondheid van honderden
nieuwe bewoners. 

Omgevingsgeluid
Tot 2030 worden in Wilderszijde
circa 2600 woningen gebouwd. Dit
voorjaar begint de bouw van de
eerste 59 woningen. De partijen
die de vragen stellen, zijn niet te-
gen bouwen op de circa honderd
hectare metende Wilderszijde-lo-
catie. Ze zien dat er sprake is van
woningnood en een gebrek aan so-
ciale huur in de gemeente. Wel
zetten zij al enige tijd hun vraag-
tekens bij het fikse omgevingsge-
luid. ,,Ieder deelplan waarbij bij-
voorbeeld alleen naar het geluid
van de hsl wordt gekeken, of alleen
naar de vliegtuigen, voldoet aan de
regels’’, legt GroenLinks-fractie-
voorzitter Marko Ruijtenberg uit.
,,Maar het gaat om de optelsom
van die geluiden. Dát horen men-
sen dagelijks van allerlei kanten
over hen heen komen en dat baart

ons grote zorgen.’’ De realisatie
van Wilderszijde in de smiezen
houden, is voor zijn partij dan ook
een prioriteit voor de komende ja-
ren. ,,Een voorbeeld: dit jaar moet
er een nieuw luchtvaartbesluit ko-
men. Hoewel het er niet zo uitziet,
kán het zo zijn dat RTHA mag
groeien.’’

Mocht de komende jaren blijken
dat de wijk te lawaaiig is en er ex-
tra maatregelen nodig zijn om de
problemen aan te pakken, dan wil
D66-raadslid Michiel Muis weten
wie daarvoor gaat opdraaien. ,,De-
gene die het geluid produceert -
zoals de luchthaven, A16 of hsl -,
de ontwikkelaar van de woonwijk

of de gemeente die onvoldoende
voorwaarden heeft gesteld?’’ 

Bij de twee grootste college-par-
tijen, Leefbaar 3B en VVD, gaat
men ervan uit dat het goedkomt.
Ze wijzen erop dat de gemeente
nog bezig is met het bestem-
mingsplan en de exacte invulling
van de nieuwbouwwijk. ,,Ik heb er
vertrouwen in dat het college met

fatsoenlijke plannen komt die aan
alle spelregels voldoen. Daar mag
men geen centimeter naast zitten,
want de nieuwe bewoners moeten
daar veilig en gezond kunnen wo-
nen’’, verklaart de liberale fractie-
voorzitter Alexander Kuipers. 

Verhoogde alertheid
Het onderwerp leidt al tot ver-
hoogde alertheid in de lokale poli-
tiek, is de overtuiging van Jan Pie-
ter Blonk. Hij is de Wilderszijde-
woordvoerder van Leefbaar 3B.
Het raadslid noemt een nog aan te
leggen ontsluitingsweg vanaf de
Boterdorpseweg (N472) als gebied
waar de geluidsnormen volgens
berekeningen zullen worden over-
schreden, maar waar volgens hem
goed op is geanticipeerd. ,,De hui-
zen langs deze weg komen verder
van de straat af te staan en krijgen
extra geluidsisolatie.’’ 

Oppositiepartij WIJ Lansinger-
land vindt dat de provincie een
duit in het zakje doet. Dit omdat
het anders erg moeilijk is om een
balans te vinden tussen betaalbaar
bouwen en het welzijn van bewo-
ners. ,,De provincie wil een lucht-
haven, waar veel mensen uit heel
Zuid-Holland gebruik van maken,
maar men wil ook dat er meer wo-
ningen worden gebouwd. Dan is
dit het moment voor een substan-
tiële bijdrage voor Lansingerland’’,
meent fractieleider Leon Hoek.
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Het gaat om de
optelsom van 
de geluiden

–Marko Ruijtenberg 

ROTTERDAM De tweede priklo-
catie in Rotterdam is bekend.
Naast het paviljoen bij Rotterdam
Airport zullen Rotterdammers
ook hun vaccin kunnen halen bij
de Van Nelle Fabriek in Rotter-
dam-West, Unesco Werelderf-
goed. In totaal komen er zo’n vijf-
tien tot twintig locaties in de Rot-
terdamse regio, waaronder nog an-
dere in de stad en buurgemeenten.

De eerste coronaprik voor 90-
plussers die zelfstandig wonen is
gepland op 30 januari bij Rotter-
dam Airport. Het is nog niet 
bekend wanneer de Van Nelle 
Fabriek klaar is voor gebruik. Elke
voorgestelde prikplek wordt uitge-
breid bekeken, bijvoorbeeld door
de brandweer om te zien of de

brandveiligheid op orde is. 
Ook moet zeker zijn dat er vol-

doende ruimte is voor het vaccine-
ren. Niet alleen moet iedereen 1,5
meter afstand kunnen houden, na
de prik moet iedereen ook een
kwartier worden geobserveerd. Bij
Rotterdam Airport zijn hiervoor
twee grote ruimtes gemaakt,
waarbij de verpleeghuismedewer-
kers die hier al worden gevacci-
neerd op afstand van elkaar zitten.

Vaccinatieplekken
Wanneer bekend is waar inwoners
van bijvoorbeeld Lansingerland,
Barendrecht, Albrandswaard en
Ridderkerk terechtkunnen is nog
de vraag. Gemeentes is gevraagd
met potentiële priklocaties te ko-

men. Het kan gaan om tijdelijke
paviljoens, bestaande sport- en
evenementenhallen, leegstaande
kantoorpanden en scholen. In an-
dere gemeenten, zoals Spijkenisse,
is voor een sporthal gekozen. Dit
betekent wel dat de sportvereni-
gingen en scholen die hier gebruik
van maken naar elders moeten. 

De verwachting is dat de vacci-
natiecampagne tot dit najaar loopt.
Na de 90-plussers komt steeds een
jongere groep aan de beurt. Begin
februari zou het vaccineren van ie-
dereen tussen de 85 en 90 jaar
moeten starten. De groep 18 tot en
met 60 zónder medische medica-
tie is waarschijnlijk vanaf mei wel-
kom bij de priklocaties van de
GGD. 

Ook prikken in Van Nelle Fabriek

ROTTERDAM Zorgorganisatie
Aafje heeft haar pand aan de
Burghsluissingel 55-57 in de
Rotterdamse wijk Pendrecht
verkocht aan belegger Cura cv. 

Aafje Burghsluissingel telt 54
zelfstandige woonruimten die
zijn verdeeld over twee bouw-
blokken. Voor de bewoners en
medewerkers van dit woon-

zorgcomplex verandert er niks,
omdat de Rotterdamse zorgor-
ganisatie in het pand blijft, maar
dan als huurder. 

Aafje wil zich voortaan focus-
sen op de zorgverlening in
plaats van op vastgoedbeheer.
Cura cv is gespecialiseerd in de
verwerving en exploitatie van
zorggerelateerd vastgoed.

Zorgorganisatie Aafje verkoopt
pand in Pendrecht aan Cura

Kerk in Carnisse tijdelijke
dagopvang voor daklozen
ROTTERDAM De Kerk van de
Nazarener aan de Carnissesingel
240 in Rotterdam-Charlois is
vanaf vandaag een extra dagop-
vang voor daklozen in Rotterdam.
Dagelijks kunnen zij tussen 10.00
en 15.00 uur binnen warm worden
en wat eten en drinken. 

Zorgwethouder Sven de Langen
heeft de extra dagopvang geregeld,
omdat hulpverleners noodkreten
sloegen over rondzwervende
mensen die vanwege de lockdown
niet op plekken terecht kunnen
waar ze normaliter overdag be-
schutting zoeken. Dat zijn vaak bi-
bliotheken en winkelcentra. In de
bekende dagopvangstekken
dreigde het te druk te worden.

In de kerk in de wijk Carnisse

kunnen tien tot vijftien mensen
tegelijkertijd naar binnen. De loca-
tie is geopend zolang de ver-
scherpte coronamaatregelen van
kracht zijn. 

Sinds de uitbraak van het coro-
navirus zijn alle reguliere nacht-
opvanglocaties 24 uur per dag ge-
opend. Sinds de verdere aanscher-
ping eind vorig jaar van de corona-
regels draaien ook de plekken waar
uitgeprocedeerde asielzoekers ge-
bruik kunnen maken van de bed-
bad-broodregeling (basale nood-
opvang) 24 uur per dag.

Ook werd de Maassilo verleden
jaar omgetoverd tot nachtopvang.
Nu slapen er onder meer daklozen
die gewoonlijk niet welkom zijn,
zoals Oost-Europeanen. 


